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گزینه خارجی مورد نظر قلعه نویی لو رفت

جنتلمن جذاب، روی نیمکت تیم ملی ایران!
]شهروند[ تیم ملی فوتبال ایران چند روز دیگر دوباره تشکیل خواهد شد تا در 
تورنمنت کافا در کشور قرقیزستان حضور پیدا کند. در این بین، همه منتظر معرفی 
رسمی دستیار خارجی امیر قلعه نویی هستند که از مدت ها قبل درباره اش صحبت شده 
بود. در این شرایط، گزینه  اصلی قلعه نویی برای نشستن روی نیمکت تیم ملی ایران لو 

رفته؛ گزینه ای جذاب با رزومه ای قابل قبول و منطقی.
گفته می شود مربی خارجی مد نظر قلعه نویی، آنتونیو مانیکونه، مربی ایتالیایی، است. 
بازیکن سابق اینترمیلان در دهه نود میلادی که سابقه بازی با لباس تیم ملی ایتالیا را هم 
در کارنامه دارد، در دوره مربیگری بیشتر به عنوان مغز متفکر ولادیمیر پتکوویچ، سرمربی 
مشهور سوییسی، شناخته می شد. این ایتالیایی 56ساله که کار خود را به عنوان مربی 
با دستیاری در تیم جوانان اینتر زیر نظر فلایو په آ آغاز کرده بود، در سال 2008 به عنوان 
دستیار ولادیمیر پتکوویچ در تیم زیر 19 سال اینتر مشغول به کار شد و تا پایان تابستان 
2012 در این تیم حضور داشت. پس از آن به همراه پتکوویچ به لاتزیو رفت و تا ژانویه 
2014 در این تیم حضور داشت تا اینکه نوبت به دوران حضور طولانی مدت در بخش 
ملی رسید. با حضور پتکوویچ در تیم ملی سوییس به عنوان جانشین اوتمار هیتسفلد، 
مانیکونه هم به عنوان دستیار اول روی نیمکت این تیم نشست و در این مدت حضور در 
یورو 2016 فرانسه، جام جهانی 2018 روسیه و یورو 2020 را تجربه کرد تا در نهایت پس از قطع 

همکاری پتکوویچ با فدراسیون فوتبال سوییس، او نیز از تیم ملی جدا شود.
پس از جدایی از تیم ملی سوییس، مربی ایتالیایی نیم فصل در فوتبال فرانسه مشغول 
به کار شد و به عنوان دستیار، این بار پتکوویچ را در تیم فوتبال بوردو همراهی کرد و از فوریه 
2022 به این سو، این سرمربی ترجیح داده منتظر پیشنهاداتی جدید باشد. نکته اینکه 
مانیکونه در بیشتر مدت زمان حضور در کنار پتکوویچ با همان سیستم 4231 کار کرده که 
در سال های اخیر هم تیم ملی ایران با آن به میدان رفته و قلعه نویی هم به استفاده از این 

سیستم در بازی های دوستانه برابر روسیه و کنیا روی خوش نشان داده است.
با همه این شرایط، حالا باید منتظر توافق نهایی مانیکونه با فدراسیون فوتبال ایران 
کتورهای مد نظر سرمربی را هم که در رأس آنها تجربه حضور در جام  باشیم. مربی ای که فا
جهانی است، دارد. بی شک نشستن او کنار قلعه نویی روی نیمکت تیم ملی اتفاقی ویژه و 

هیجان انگیز است که می تواند قاب های ماندگاری را در آینده ثبت کند.

؟ لابی با مقامات جهانی یا مذاکره با اسپانسر

تور اروپایی مدیران دوچرخه سواری جنجالی شد!
]شهروند[ فدراسیون دوچرخه سواری همواره حاشیه های عجیبی به خود دیده 
است. آخرین اتفاقی که مورد توجه رسانه ها قرار گرفته سفر مسئولان ارشد این فدراسیون 

به فرانسه است.
فدراسیون  جدید  رئیس  عنوان  به  اسدی  رسول  انتخاب  از  بعد  که  درحالی 
دوچرخه سواری، اتحادیه جهانی این رشته ورزشی هنوز انتخابات فدراسیون ایران 
را تایید نکرده و نام رئیس و دبیر فدراسیون وارد سایت جهانی نشده است، مسئولان 
فدراسیون با مدیران فدراسیون جهانی به خارج از کشور رفته اند! خاموش بودن تلفن 
همراه رسول اسدی، رئیس فدراسیون، حمید عطااللهی، دبیر فدراسیون، و محمود 
وفایی، مدیر تیم های ملی، نیز در روزهای گذشته بر مساله سفر عجیب آنها به خارج 
از کشور صحه گذاشته است. در این خصوص گفته شده که این مدیران برای لابی با 
مدیران ارشد دوچرخه سواری به سوییس رفته اند تا در مقر اتحادیه جهانی این رشته 
گرچه رئیس بخش بین الملل فدراسیون در این خصوص اظهار  ورزشی حضور یابند.ا
بی اطلاعی کرده، اما شواهد و البته صحبت های برخی از اهالی این رشته نشان می دهد 
که مسئولین این فدراسیون عازم سوییس شده اند. البته سفر به سوییس موضوعی است 
که هیچ مسئولی آن را تایید نمی کند و رسول اسدی، رئیس فدراسیون، هم در گفت وگویی 
که با خبرگزاری ایسنا داشته، آن را تکذیب کرده است.اسدی در صحبت های خود سفر 
به خارج از کشور را تایید کرده، اما گفته که در سوییس حضور ندارد و اصلا قرار نیست با 
مدیران اتحادیه جهانی دیداری داشته باشند. رئیس فدراسیون دوچرخه سواری گفته 

که قصد ملاقات با یک اسپانسر را داشته اند و برای این منظور ایران را ترک کرده اند.
گر برای انتخابات فدراسیون به اتحادیه جهانی رفته  اسدی در مورد اینکه حتی ا
باشند، ایرادی ندارد، گفت: »می خواهیم برویم، اما مشکلی وجود ندارد که به خاطر آن 
گر آنجا برویم هیچ فرقی ندارد، چون فرایند تایید انتخابات  این کار را انجام دهیم. حتی ا
در حال انجام است و کنفدراسیون آسیا هم انتخابات ایران را تایید کرده است. الان سفر 
گر بتوانیم اسپانسر بگیریم. درصورتی که به نتیجه می رسیدیم  ما دو روزه است تا ببینیم ا

رسانه ای می کردیم. هزینه های این سفر هم هیچ ربطی به فدراسیون ندارد.«
او در مورد اینکه در آستانه اعزام تیم های ملی به مسابقات قهرمانی آسیا هستند و سفر 
کید کرد: »آقای وفایی هم خارج از کشور  همزمان سه مسئول فدراسیون عجیب بود، تا
است، اما برای خودش رفته است و ربطی به این موضوع ندارد. به ما هم ویزای یک ماهه 
گر نمی رفتیم ویزا می سوخت  داده بودند و ما مجبور بودیم در این زمان به فرانسه برویم. ا
و بعد برای کارهای فدراسیون و اتحادیه جهانی که می خواستیم بیاییم به مشکل برخورد 
می کردیم.«رئیس فعلی فدراسیون دوچرخه سواری صحبت های خود را این طور به 
پایان برد: »من با آقای عطااللهی، دبیر فدراسیون، فرانسه هستیم و این سفر ربطی به 
گر  اتحادیه جهانی ندارد. یکی از حامیان مالی این سفر را برای ما هماهنگ کرده است که ا

بتوانیم با چند اسپانسر برای تامین لباس ها و دوچرخه هایمان صحبت کنیم.«

اتفاق روز

حاشیه روز

پازل فینال حذفی 
امشب تکمیل 
می شود

دومین دیدار از 
نیمه نهایی جام حذفی 
فوتبال عصر پنجشنبه 
از ساعت 18:30 در 
ورزشگاه خالی از 
تماشاگر پاس قوامین 
تهران میان هوادار 
و پرسپولیس برگزار 
می شود. مسابقه ای که 
اگر در ورزشگاه سالم 
و کامل آزادی برگزار 
می شد حداقل بیش 
از 50 هزار تماشاگر 
داشت، اما در این دیدار 
هوادار میزبان است 
و می خواهد از امتیاز 
میزبانی اش به طور 
کامل استفاده کند و 
به همین دلیل حضور 
تماشاگران در این بازی 
ممنوع است. هوادار 
لیگ برتر را با 4 مساوی 
پیاپی و با 33 امتیاز و 
ایستادن در رده دهم 
جدول تمام کرد، اما 
پرسپولیس در سال 
جدید باختی نداشت 
و با 7 برد به قهرمانی 
رسید و اکنون به دنبال 
رسیدن به فینال و صید 
دومین جام قهرمانی 
فصل است.

ساکت الهامی، سرمربی 
، در سه سال  هوادار
اخیر در دو جام حذفی 
تیم های تراکتور تبریز 
و نساجی مازندران را 
قهرمان کرده، هرچند 
بعد از هر قهرمانی 
از آن تیم ها کنار 
گذاشته شده است! 
اکنون پرسپولیس 
اگر می خواهد به 
فینال برسد باید مربی 
قهرمان فصل گذشته را 
شکست بدهد. مربی ای 
که خود را متخصص 
جام حذفی می داند. 
پرسپولیس روی کاغذ 
در همه زمینه ها از 
هوادار بهتر است و 
فقط سکوهای خالی 
و سکوت آزاردهنده 
ورزشگاه می تواند انگیزه 
بازیکنان پرسپولیس را 
کم کند.

آمده ایم که بمانیم!
شد.  مشخص  می کنند،  پیدا  حضور  برتر  لیگ  در  بعد  سال  که  تیمی  دو  تکلیف  و  رسید  پایان  به  هم  فوتبال  اول  دسته  لیگ  مسابقات  صادقی پناه[   امیر   [   
شمس آذر قزوین از چند هفته قبل صعود خود را مسجل کرده بود و در روز پایانی مسابقات نیز استقلال خوزستان با بردی پرگل در اهواز جواز حضور در دسته 
برتر فوتبال ایران را به دست آورد. شمس آذر برای اولین بار پا به سطح اول فوتبال باشگاهی ایران می گذارد و بی شک طرفداران قزوینی شرایط ویژه ای را در لیگ 
از  بعد  سال   7 حالا  و  کرد  سقوط  آمد،  پیش  تیم  این  برای  که  شرایطی  با  اما  دارد،  را  برتر  لیگ  در  قهرمانی  سابقه  یک بار  خوزستان  استقلال  می کنند.  تجربه  برتر 
، و سیروس  ، آبی های اهواز جشن صعود دوباره به لیگ برتر را گرفته اند. به همین منظور با سعید دقیقی، سرمربی شمس  آذر برپایی جشن قهرمانی در لیگ برتر

پورموسوی، سرمربی استقلال خوزستان، گفت وگویی انجام دادیم که در ادامه از نظرتان می گذرد.

  گفت وگوی »شــهروند« با ســرمربی دو تیم صعودکننده به لیگ برتر فوتبال

امکانات مهیا شود، با افتخار در قزوین می مانم

دقیقی: فوتبال ایران باید برای ما دست بزند
مهاجم سابق تیم  ملی و تیم های مختلف لیگ برتری بعد از پایان دوران بازی به 
واسطه تحصیلاتی که داشت، وارد عرصه های مدیریتی شد. او در فدراسیون فوتبال در 
چند پست فعالیت و در ادامه عضویت در یک دوره شورای شهر قزوین را نیز تجربه کرد. 
گهان وارد مربیگری شد و در تیم  سعید دقیقی بعد از یک دوره سرپرستی تیم پیکان، نا
شهر خود، قزوین، هدایت شمس  آذر را در لیگ یک بر عهده گرفت. نیم فصل فعالیت 
او باعث شد شمس  آذری که خطر سقوط به دسته دوم تهدیدش می کرد، رتبه ای 
تک رقمی در جدول کسب کند و در سال دوم با اقتدار و با ثبت انبوهی از رکوردها به 

لیگ برتر برسد.
در  حالا  و  شد  موفق  مدیری  گهان  نا فوتبالیست،  دقیقیِ  سعید 

سرمربیگری افتخار بزرگی رقم زده است.
ممنونم از لطف شما. خدا را شکر می کنم که همیشه حامی من بوده و توانسته ام 
ماموریتی را که به عهده ام گذاشته شده، در حد توانم به اتمام برسانم. صعود شمس  
آذر به لیگ برتر از دید من اتفاقی بزرگ بود که با حمایت های ویژه مالکان و مدیریت 
باشگاه شمس  آذر و زحمات ویژه همکارانم در کادر فنی و همچنین همت بازیکنان 

به دست آمد. من هم نقشی کوچک در این موفقیت داشتم.
یکی از اتفاقات ویژه ای که درباره شمس  آذر به چشم آمد، رکوردهایی 
در  شد.  ماندگار  فوتبال  تاریخ  در  و  کرد  ثبت  یک  لیگ  در  تیم  این  که  بود 

این خصوص صحبت می کنید؟
فکر می کنم از لحاظ امتیازی و تعداد گل زده بهترین رکورد همه ادوار لیگ برتر و 
لیگ یک را ثبت کردیم. در 32 بازی امسال 70 امتیاز کسب کردیم که میانگین بالای 
2.5 امتیاز در هر بازی را دارد و بهترین رکورد فوتبال ایران است. از سال گذشته که 
هدایت شمس  آذر را برعهده گرفتم، بیش از 100 امتیاز گرفتیم و در 45 بازی 95 گل 
گرفت و فوتبال  کارهای بزرگی صورت  که این هم بی سابقه بود. فکر می کنم  زدیم 

ایران باید برای مجموعه شمس  آذر دست بزند.
برای صعود به لیگ برتر چقدر هزینه کرده بودید؟

به طور کلی، استان قزوین از نظر منابع مالی در بین همه 
کشور در سطح بالایی قرار ندارد. خیلی از  استان های 
که هزینه هایشان به مراتب  تیم های لیگ یک بودند 
برسند.  موفقیت  به  نتوانستند  اما  بود،  ما  از  بیشتر 
خوشحالم که برای اولین بار در تاریخ، قزوین تیمی را در 

لیگ برتر در اختیار دارد که پله پله بالا آمده است.
سعید دقیقی حالا یک مربی موفق و آینده دار 
آینده  در فوتبال شناخته می شود. برنامه  شما برای 

چیست؟
همیشه مربیگری را به عرصه مدیریتی فوتبال ترجیح 
می دادم و حالا که در این عرصه ورود کرده ام تا آخر به کارم 
ادامه می دهم. روزهای سخت زیادی در انتظارم است، 
اما با قدرت کار می کنم وانشاءالله شرایط خوبی برایمان 

رقم بخورد.
قرارداد شما با شمس  آذر تمام شده؛ این تیم 

را در لیگ برتر هم رهبری می کنید؟ 
تمدید  پیشنهاد  و  داشتند  لطف  باشگاه  مسئولان 
قرارداد را داده اند. پیشنهادهای دیگری نیز به دستم 
رسیده، اما اولویتم تیم شمس  آذر است. من با این تیم 
در مربیگری هویت پیدا کردم و تیمی است که یک سال و 
نیم با آن زندگی کرده ام. دوست دارم بمانم، اما باید یکسری 
مسائل برطرف شود. برخی مشکلات سخت افزاری وجود 
دارد که باید رفع شود. دلم نمی خواهد حالا که این موفقیت 
کار نکند و  بزرگ حاصل شده،  شمس  آذر در لیگ برتر خوب 
گر برخی امکانات مهیا شود، در  ا دوباره به لیگ یک برگردد. 

خدمت عزیزان خواهم بود.
تیم  سرمربیگری  کاندیداهای  از  یکی  می شد  گفته 

امید هم هستید، اما در نهایت رضا عنایتی انتخاب شد.
صحبت هایی  من  با  و  داشتند  لطف  فدراسیون  در  دوستان 
کردند، اما در نهایت آقای عنایتی انتخاب شد. رضا عنایتی از مربیان 
خوشنام فوتبال ایران است و برای ایشان آرزوی موفقیت می کنم. 
برای رفتن به  را  بتواند طلسم چندین ساله  امیدوارم 

المپیک بشکند و ایران را سربلند کند.

قهرمانی استقلال خوزستان در لیگ برتر یک اتفاق بود

پورموسوی: این صعود تقدیم به مردم خوزستان
تیمی که 7 سال پیش در ورزشگاه غدیر اهواز جام قهرمانی لیگ برتر را در کمال ناباوری 
بالای سر برد، خیلی سریع به دسته اول سقوط کرد و بی شک تصور روزهای سخت را 
نداشت. آبی های اهوازی اما بعد از 7 سال در همان ورزشگاه غدیر جشن صعود دوباره 
به لیگ برتر را برپا کردند و این موفقیتی بود که با سرمربیگری سیروس پورموسوی حاصل 
شد. مردی که در سال قهرمانی استقلال خوزستان در لیگ برتر دستیار اول عبدالله 
ویسی روی نیمکت بود و حالا در قامت نفر اول کادر فنی، تیم شهر خودش را دوباره به 

سطح اول فوتبال ایران رسانده است.
هفت سال بعد از جشن قهرمانی در لیگ برتر، حالا جشن صعود گرفته اید. 

حس و حال تان بعد از این اتفاق چیست؟
حس خوبی دارم. بسیار خوشحالم و واقعا این موفقیتی است که مردم خوزستان 
لیاقتش را قبل تر از اینها داشتند. خیلی خوشحالم که تیم استقلال خوزستان با ما به 
لیگ برتر برگشت و انشاءالله که ذره ای از محبت مردم خوزستان و هواداران را با این صعود 

جبران کرده باشیم.
 در میانه راه، برخی مصاحبه های شما نشان می داد که از بعضی مسائل 

ناراحت هستید.
که برخی مربیان و تیم ها می کردند،  واقعا در مقاطعی، از رقابت ناجوانمردانه ای 
ناراحت بودم. یک تیم فوتبال باید در شرایط برابر با رقبای خود مصاف بدهد. احساس 
می کردم گاهی اوقات شرایط برابر نیست و آن حرف ها را زدم. هرچه بود، تمام شد و خدا را 
شکر می کنم که با حمایت های مجموعه باشگاه و تلاش های کادر فنی و بازیکنان در طول 

یک فصل سخت به لیگ برتر رسیدیم.
 خودتان فکر می کردید این موفقیت بزرگ به دست بیاید؟

ما خیلی زحمت کشیدیم. واقعا حدود 11 ماه زندگی مان را گذاشتیم و از خیلی مسائل 
گذشتیم. همه ارکان باشگاه تلاش کردند و فکر می کنم در نهایت با سربلندی و اقتدار 
جشن صعود گرفتیم. مهم ترین مساله ای که باعث این صعود شد، از نظر من همبستگی 
و اتحاد بود. ما ثابت کردیم که با همدلی و اتحاد هر کاری را می توان انجام داد. در واقع، یک 

روح بودیم در 50 جسم. با این اتحاد راهی پرپیچ و خم را طی کردیم 
و موفق شدیم.

 استقلال خوزستان در لیگ برتر باز هم می تواند به 
عنوان قهرمانی برسد؟

فکر می کنم آن قهرمانی خواست خدا و البته یک اتفاق بود. 
با  نمی تواند  بودجه ای  نظر  از  وقت  هیچ  خوزستان  استقلال 

تیم های مطرح فوتبال ایران رقابت کند. آن زمان هم با همدلی 
قهرمان شدیم و الان هم همان گونه به لیگ برتر صعود 

کردیم. برای سال اول بازگشت به لیگ برتر همین که 
کفایت  سهمیه استان حفظ شود، به نظر من 

می کند و بعد از آن می توانیم به رتبه های بالاتر 
فکر کنیم.

استقلال  فنی  کادر  در  خودتان   
خوزستان باقی خواهید ماند؟

بیفتد،  اتفاق  این  که  دارم  علاقه   بسیار  طبیعتا 
کنم. خیلی  اما فعلا می خواهم چند روز استراحت 
خسته ام و هنوز خستگی صعود از تنم بیرون نرفته 
است. با مسئولان باشگاه جلسه خواهم گذاشت و باید 
درباره برخی موضوعات هماهنگی  انجام دهیم. حضور 

مناسب در لیگ برتر نیازمند بودجه مناسب و بازیکنان 
باتجربه است. امیدوارم شرایط مهیا شود و بتوانیم تیم 

خوبی ببندیم و راهی لیگ برتر کنیم.
 حرف خاصی باقی مانده است؟

خوزستان،  خونگرم  و  خوب  مردم  از  می خواهم 
کمال تشکر را داشته باشم. این  هم استانی های عزیزم، 

صعود بدون حمایت های آنها محقق نمی شد. یادم نمی رود 
وقتی خیبر خرم آباد با استقلال ملاثانی بازی داشت، برای 

آنکه خیبر رقیب ما بود، هم استانی های ما به ورزشگاه رفتند 
تا ملاثانی را تشویق کنند. این اتحادی که بین مردم خوزستان 

را  خوزستان  مردم  تک تک  دست  است.  بی نظیر  دارد،  وجود 
می بوسم. این مردم شایسته بهترین ها هستند و امیدوارم با این 

موفقیت ذره ای دل شان را شاد کرده باشیم. انشاءالله 
باز هم در کنار یکدیگر اتفاقات بزرگ تری را رقم بزنیم.


